
Razmer v Vegradu seje v pogovoru za
Delovo ponedeljkovo prilogo P & D
dotaknil tudi Mirko Krašovec (na fo-
tografiji), predsednik uprave podjetja
Gospodarstvo Rast v večinski lasti
mariborske nadškofije. Cerkev je na-
mreč prek Zvon dva holdinga manj-
šinski delničar Vegrada. Kot je zatrdil,
Cerkev tam, kjer ima odločilno vlogo,
vedno deluje kot odgovorni lastnik jn
gleda tudi na interese delavcev. »Če
ne bi delovala tako, torej najprej v
skupno dobro in šele nato v korist la-
stnika, zdaj ne bi bili v takšnih finanč-
nih težavah, kot smo,« je menil Kra-
šovec. »Tam, kjer imamo manjše de-
leže, pa je težko tako delovati. Še po-
sebej, če kot manjšinski delničar ni-
maš niti svojega člana v nadzornem

svetu. Tudi v Vegradu Zvon dva hol-
ding nima svojega člana med nadzor-
niki. Poleg tega pa je treba pripomni-
ti, da je Cerkev posredno večinski la-
stnik le pri Zvon ena holdingu, pri
Zvon dva holdingu je pa le manjši so-
lastnik,« je dodal. »Vsekakor pa je go-
spodarska kriza posledica moralne
krize. Odgovorni so zavajali in delo-
vali v interesu svojega bogastva, svo-
jega 'kraljestva', in ne v interesu la-
stnikov podjetja in njegovih delav-
cev. Ta egoizem, nepripravljenost po-
magati in delati v skupno dobro je
vzrok te krize. Ker se človek ni znal
omejiti v svojih apetitih in ker ti ape-
titi niso bili dovoij kontrolirani. Kriza
je zato dober nauk. Zdaj bodo morali
odgovorni v svoje odločitve vključiti

tudi interese delavcev in lastnikov po
dolgoročnem razvoju podjetij,« je po-
vedal glavni finančnik mariborske
nadškofije. Urban Červek


